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Referat af møde i skolebestyrelsesmøde 

 

Dato og tid: Tirsdag den 22. oktober 2024  

kl. 19.00- 21.30.  
 

Sted: Personalerum NES 

Mødedeltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Lotte Gyldenvang, Johanne Grøndahl Glavind, 
Henrik Prip, Carsten Overgaard, Ágústa Sigurdardottir, Pia Jæger, Marie 
Lysdal, Martin Schaumann, Mikael Bønding, Laila Christensen, Jeppe 
Fly-Kristensen, Thomas Giver og Christina Bebawi.  

Mødeleder: Charlotte 

Referent: Martin Schaumann   

Afbud: Ronja Svane, Morten Clausen, Anne-Marie Andersen 

 

(O) Orientering 

 

Kun afklarende spørgsmål under dette punkt.  

 

Giver orienteringen anledning til debat, sættes punktet på et senere møde som et reelt punkt. 

(D) Punkter til 

drøftelse/debat 

Der er tale om drøftelser af udvalgte områder. 

 

Der kan ikke foretages endelige beslutninger, når et punkt kun er sat på til drøftelse. 

 

Der foretages en afrunding af punktet hvoraf der fremgår, hvordan punktet videre skal bearbejdes. 

(B) Beslutnings-punkt Punktet er sat på med henblik på en beslutning på det pågældende møde. 

(G) Punkt til godkendelse  
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Dagsorden 

Punkt 1 
(19.00-19.05) 

Mødeleder 

Emne: 
(G) 

Godkendelse af dagsorden 
 

Sagsfremstilling: Charlotte Kirk bød velkommen til mødet og til pædagogisk leder Thomas 
Giver, der var med for at holde oplæg om satellittilbuddet, jf. pkt. 3. 
 
 

Referat/opfølgning: Dagsorden blev godkendt. 
Referat fra forrige møde blev godkendt og underskrevet. 

 

 

 

Punkt 2 
(19.05-19.15) 

Mødeleder 

Emne: 
(0) 

Nyt fra elevråd  
 

Sagsfremstilling: Tilbagemelding fra elevrådsmøderne. 
Status på indretning af skoletorv 
Kommentarer fra dialogmøde med B/U udvalget.    

Referat/opfølgning: Christina Bebawi refererede, hvor der havde været følgende 
fokuspunkter fra eleverne: 

• Der er ønske om at kunne købe sunde snacks på skolen.  

• Der blev efterlyst flere bat til bordtennis.  

• Der var ønske om mulighed for lydabsorberende rumdelere ved 
gruppearbejde. 
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• Desuden efterlyses mere info om skolefest. Jeppe Fly orienterede 
om, at den er på vej. 

• Fra eleverne i Blok 6 var der mulighed for en salgsdag, hvor 
overskud doneres til Red barnet, ligesom eleverne ønsker flere 
temadage og udeaktiviteter i timerne.  

 
Fra elevrådet var der generelt positiv feed-back om motionsdagen 
 
Henrik Prip orienterede om kontakt til Arla om automat. Alternativt tager 
han kontakt til Skanderborg Svømmehal, der har en kiosk.  

 

Punkt 3 
(19.15-20.15) 

Charlotte Kirk 

Emne: 
(O + D)) 

Temaer til drøftelse 

Sagsfremstilling:  Temaer for bestyrelsesåret på baggrund af forældrevalgtes drøftelser: 

• Pædagogisk tilgang og Mellemformer / GANGBROEN  
Se bilag.  

 

Referat / beslutning: Charlotte Kirk indledte kort punktet med reference til de ønskede 
temapunkter, og at disse punkter skal ses som indspark og inspiration til 
skolens hverdag.  

Johanne Glavind pegede på, at punktet også skal gøre alle klogere på 
mellemformer og hvordan de bliver en bedre del af det almene tilbud, 
samtidig med, at hun pegede på den nye viden, som afd. F/G kan 
inspirere med i anvendelsen.  

Thomas Giver gave et historisk rids af satellitten og den virksomhed på 
skolen. Den er særligt i dette skoleår blevet reduceret i ressource og har 
nu 12 elever tilknyttet, heraf går 5 elever også i SFO-skole mellem 12 og 
13.  
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Fordelingen i satellitten, der dagligt er åben mellem 8 og 12, er jævn over 
alle klassetrin. Af de 12 elever er de 5 pt. fra udskolingen.  

Mellem 8 og 12 betjenes satellitten af 3 lærere mens SFO-skolen betjenes 
af to pædagoger fra SFO. 

Det opleves, at det er svært at få eleverne tilbage i almenklasse, særligt 
nu, hvor der kun er en lærer i hver lektion i satellitten.  

De primære årsager til at elever visiteres ved en intern proces til 
satellitten er, at de oplever mistrivsel i det eksisterende klassemiljø, at 
det er svært at komme ind på skolen om morgenen, at de udtrættes eller 
er ængstelige. 

Satellitten giver eleverne ro til at arbejde fagligt for disse børn.  

Medarbejdergruppen ser også, at den reducerede satellit ikke kan give 
det, der er behov for, og Johanne Glavind spurgte ind til, om skolen 
kunne indrettes i nogle mindre rum, hvor disse børn kunne 
imødekommes.  

Marie Lysdal pegede på vigtigheden af strukturering af dagen og visuel 
understøttelse 

Charlotte Kirk rundede punktet af med at orientere om det projekt, det 
er søgt midler til hos Byrådet. Tanken bag gangbroen er for at få midler til 
at udvikle en mellemform. I udmøntningen lagde hun vægt på 
vigtigheden af, at personalet er med.  

Bestyrelsen vender tilbage til punktet ved mødet i februar.   

 

Pause 10 min 
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Punkt 4 
(20.25-21.00) 

Formandskabet / Jeppe Fly / Ágústa Sigurdardottir 

Emne: 
(O + D) 

Foretræde for B/U udvalget + dialogmøde 

Sagsfremstilling Charlotte Kirk orientering om bestyrelsens foretræde for Børne- og 
Ungeudvalget samt gav opfølgning fra dialogmødet d.3.10.24 

 

Referat/opfølgning Sammen med Niels Ebbesen Skolen var også Stilling, Herskind, Bjedstrup 
og Morten Børup Skolen repræsenteret. 
 
Der var blev lagt vægt på, at det med den nuværende tildelingsmodel er 
meget uforudsigeligt at kunne lave et budget. Charlotte Kirk var glad for, 
at der var flere stemmer til mødet end Niels Ebbesen Skolen.  
 
Endvidere havde bestyrelsen også lagt vægt på, at det er en hård hverdag 
for personalet på skolerne. 
 
Johanne Glavind lagde vægt på, at der er snart er valg, og at hun gerne 
ser, at skoledebatten kommer på dagsorden – fx ved at 
skolebestyrelserne etablerer et debatmøde med politikerne.  
 
Fra dialogmødet om den nye Børn- og ungepolitik savnede Ágústa 
Sigurdardottir en politisk vision om, hvad politikerne ville med den nye 
børne- og ungepolitik. 
 
Charlotte Kirk ser et behov for at få dette bredt ud, og hun tager kontakt 
til de øvrige bestyrelser.  

 

Punkt 5 
(21.00-21.15) 

Alle 
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Emne: 
(O) 

Orientering 

Sagsfremstilling Nyt fra Ledelse, TR, forældre 
-Økonomi (Martin) 
-Skolefest (Jeppe)  
-Spisepauser (Jeppe) 
-Indvielse F/G (Jeppe)  

Referat/opfølgning Martin Schaumann orienterede kort om status på økonomien. Der 
kommer en længere punkt herom på mødet i december 2024.  
 
Jeppe Fly orienterede kort om skolefesten, der i år ligger torsdag den 14. 
november. I år er ikke livemusik. 
 
Jeppe Fly orienterede kort om nogle forældrehenvendelser om 
kombinationen af de nye ringetider og særligt indskolingens muligheder 
for spisepauser. Pia Jæger og Lotte Gyldenvang fremlagde synspunkter 
om spisepausen. 
Konklusionen blev, at Jeppe Fly og Charlotte Kirk afgør, om punktet 
sættes på dagsorden på et senere møde. 
 
 
Jeppe Fly orienterede om den planlagte indvielse af specialafdelingen 
den 1. november 2024, kl. 13.00. Thomas Giver har kontakt til pressen. 

 

 

 

Punkt 6 
(21.15-21.30) 

 Alle 

Emne: 
(O) 

 Evt. 
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Sagsfremstilling:  

Referat/opfølgning: Skolebestyrelsesmødet i december flyttes fra 19. til 17. december. 
Budgetudvalget rykker ligeledes deres møder. 
 
Begge møder er efterfølgende ændret i kalenderen.  
  

 


